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ZAPISNIK  
SA 5. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

5. sjednica VMO Vojak održana je 20. rujna 2023. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Zapisnik sa 4. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dan MO 2023.- dogovor oko programske aktivnosti i raspodjela zadataka 
2. Dopisi službi i  građana  
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno  

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, i članica Vijeća gđa. Nela Valerjev Ogurlić predložili 

su prisutnima da se Dan MO održi u petak i subotu, 29. i 30. rujna 2023. godine. U petak bi 
se u prostorijama OŠ Vladimir Gortan održala 3 predavanja s temama: O kulturi javnog 
prostora (Bojan Bilić, dipl.ing.arh.), Zelena ostavština Josipa Kulfaneka (Dobrila Kraljić, 
dipl.ing.agr.) i Sjećanje na djeda (dr.sc. Danko Holjević). U subotu bi se u dijelu ulice Prilaz 
Vladimira Gortana (prostor između pekare Vojak, kioska Tiska i Brodokomerca) održao eko 
sajam na kojem bi svoje proizvode između ostalih izlagača predstavila i učenička zadruga 
Josip Kulfanek koja djeluje pri OŠ Vladimir Gortan. Na zelenoj površini iza kioska održala 
bi se vrtlarska radionica za djecu „Cvjetka i njezina družina: zelena avantura“ voditeljice 



Daniele Torjan. Volonterke iz Društva arhitekata Rijeka Ana Orlić i Martina Mataija održale 
bi dvije likovne radionice arhitekture i urbanizma „Zamisli svoj trg- Minijatura 1“ i „Izgradi 
svoj trg- Minijatura 2“. U popodnevnim satima organizirala bi se vođena šetnja Vojakom 
koja bi završila otvaranjem trga, odnosno prezentacijom uređenja trga prema zamislima 
djece. Na otvorenom igralištu Kampus (bivše Vojno igralište) u jutarnjim satima održao bi 
se turnir u košarci.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te su jednoglasno usvojeni prijedlozi 

za održavanje programske aktivnosti Dan MO te su Vijećnicima dodijeljena pojedina 
zaduženja vezana za realizaciju programske aktivnosti. 

 
 
AD 2 
AD  
2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu ovlaštenog predstavnika 

stanara zgrade na adresi Mihanovićeva 38 koji moli da se uklone polomljene grane i orežu 
stabla koja su stradala u nevremenu. Dopis je proslijeđen nadležnim službama koje su 
izdale nalog za orezivanje i uklanjanje.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 

AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se u 

Mihanovićevoj ulici postavi semafor ili usporivač prometa tipa „ležeći policajac“. U veljači 
ove godine zahtjev je odbijen od strane nadležnih službi Rijeka plusa jer isti ne smatraju 
opravdanim obzirom na već poduzete mjere povećanja sigurnosti na pješačkim prijelazima 
u navedenoj ulici.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Građanki će se ponovno proslijediti 
odgovor nadležnih službi u kojem se odbija prijedlog za postavljanjem semafora i 
usporivača prometa. 

 
 
AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu UO za gradsku imovinu 

vezano za upit Vijeća o sanaciji zapuštenog poslovnog prostora u ulici Nike Katunara kbr. 
2. U dopisu stoji kako Grad Rijeka nije vlasnik navedenog poslovnog prostora te time nema 
ovlasti postupiti u navedenoj situaciji. Obzirom da je prostor u većinskom vlasništvu 
Republike Hrvatske predloženo je da se Vijeće obrati trgovačkom društvu Državne 
nekretnine. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. TD Državne nekretnine će se poslati 
upit o mogućnosti postupanja. 

 
 
AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se u 

ulici Prilaz Vladimira Gortana ponovno postave prometni stupići koji bi onemogućavali 
nepropisni prolazak vozila u blizini dječjeg parka pored OŠ Vladimir Gortan. 



   Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće će poslati dopis Rijeka plusu 

da se ponovno postave prometni stupići na navedenoj lokaciji. 
 

 
AD 2.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Odsjeka za komunalnu 

djelatnost u kojem je pojašnjeno kako je broj zasađenih stabala u ulici Drage Šćitara južno 
od kbr. 13,15 i 17 usklađen s iznosom sredstava s kojim mjesni odbor po Planu prioriteta 
za 2023. godinu raspolaže. Predlaže se sadnja dodatna dva stabla u idućoj godini. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.6. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se od 

prometne policije zatraži svakodnevno obilaženje Mihanovićeve ulice posebno u vremenu 
od 12 do 14 sati kada djeca dolaze iz škole. Također se predlaže i postavljanje video 
nadzora za nepropisno parkirana vozila u blizini pješačkog prijelaza.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Kako u dopisu nije navedeno na koji 
se točno pješački prijelaz prijedlozi odnose od građanke će se zatražiti dopuna 
informacije. 

 
 
AD 2.7. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanina koji moli da se 

ukloni drveni kolut od energetskog kabela koji je nakon izvođenja radova od strane HEP-a 
ostavljen na zelenoj površini u ulici Nike Katunara kod kućnog broja 10. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Komunalnom redarstvu ponoviti će 
se prijava. 

 
 
AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 (četiri) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


